
Zápis z  členské schůze ZO Strany zelených Nepomuk
konané dne 18.12.2011 od 16:00 v kavárně Coffee-shop v Nepomuku.

Přítomni : Karel Baroch (do 17:50), Jana Barochová, Jiří Koreš, Pavel Kroupa, Daniel 
Mareška, František Řezáč (do 18:15), Stanislav Vaník 

Nepřítomni:  Věra Burdová (omluvena), Jakub Bulan, Libor Faust (přestup do ZO Klatovy),  
Tomáš Chouň, Jakub Kurc (omluven),  Zdeněk Šimáček

Host: Zdeněk Bouše

Na schůzi je od 18:31 přítomno 7 členů ZO Nepomuk z celkových 13.

Protože se předsedkyně ZO Věra Burdová ze zdravotních důvodů omluvila, byla členská 
schůze zahájena v 18:35 místopředsedou KO Jiřím Korešem. 

Nejprve byla držena minuta ticha za Václava Havla.

Navržený program schůze: 
 

    1. Zahájení, volba pracovních orgánů. 

 blok A - vnitrostranické záležitosti 
    2. Zprávy ze sjezdu a RKO, situace v KO.
    3. Rozpočet ZO Nepomuk 2012 a vyúčtování 2011. 

 blok B - komunální záležitosti 
    4. Zprávy z výborů a komisí.
    5. Rozpočet města Nepomuk 2012.
    6. Městská policie.
    7. Místní poplatky, odvoz odpadu, vodné a stočné.
    8. Kruhové křižovatky u Sokolovny, Pyramidy a Normy. 

    9. Různé
  10. Závěr

                                                          (schváleno: 7-0-0)

1) Zahájení, určení zapisovatele, volba pracovních orgánů
 

• Zapisovatelem určen Pavel Kroupa.

• Ověřovatelem zápisu zvolen Daniel Mareška         (poměr hlasování: 6-0-0)

• Do kumulované funkce mandátové, návrhové a volební komise byla zvolena
Jana Barochová                                                                                    (poměr hlasování: 5-0-0)
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Mandátová  komise  potvrzuje,  že  od  18:31  je  členská  schůze  ZO  SZ  Nepomuk 
usnášeníschopná. Potvrzuje také, že jednotliví členové ZO byli na schůzi řádně a včas 
pozváni. 

2)   Zprávy ze sjezdu a RKO
• Jiří Koreš a Pavel Kroupa podali zprávu ze sjezdu SZ v Pardubicích. Zmínili v ní 

především novinky ve stanovách (volební systém STV, gender, oblastní ZO …) a dále 
schválení světové a evropské Charty zelených.

• Jiří Koreš dále pokračoval informacemi z RKO.

• Do diskuze se zapojili Daniel Mareška, Pavel Kroupa a František Řezáč, který oznámil 
svůj úmysl zůstat v ZO Nepomuk, protože ZO Klatovy nakonec vzniklo i bez jeho 
pomoci.

3)   Rozpočet ZO Nepomuk 2012 a vyúčtování 2011

• Pokladní ZO Jana Barochová seznámila přítomné s vyúčtováním za letošní rok a dále 
představila návrh rozpočtu na r. 2012. Stejně jako letos je v plánu všechny získané 
prostředky (zejména podíl čl. příspěvků) ponechat v pokladně a spořit na komunální 
volby 2014.

• Rozpravy se zúčastnili Jiří Koreš a Pavel Kroupa

• Návrh usnesení (J. Barochová):
ZO SZ Nepomuk bere na vědomí předložené vyúčtování za rok 2011.

(poměr hlasování: 6-0-0)
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VYÚČTOVÁNÍ HOSPODAŘENÍ  ZO SZ NEPOMUK V ROCE 2011

zůstatek z r. 2010 (1.1.2011)

příjmy
členské příspěvky
vrácení podílu členských příspěvků z HK
příjmy celkem

výdaje
zaslání čl. příspěvků na účet HK 
výdaje celkem

konečný zůstatek (31.12.2011)

saldo hospodaření

pohledávky pohledávky celkem 0 Kč

závazky závazky celkem 0 Kč

2 095 Kč

4 300 Kč
2 350 Kč
6 650 Kč

4 300 Kč
4 300 Kč

4 445 Kč

2 350 Kč



• Návrh usnesení (J. Barochová):
ZO SZ Nepomuk schvaluje rozpočet na rok 2012.

(poměr hlasování: 6-0-0)

                           

4)  Zprávy z výborů a komisí.

• Zdeněk Bouše informoval o činnosti Finančního výboru, přípravě rozpočtu města a 
průběhu inventarizace městských lesů. 

• Pavel Kroupa podal zprávu z jednání Kontrolního výboru.

• Diskuze se zúčastnili Jiří Koreš, Pavel Kroupa a Zdeněk Bouše.

V 17:50 opouští jednání Karel Baroch.

5)  Rozpočet města Nepomuk 2012

• Zdeněk Bouše doplnil informace, které podal v předchozím bodu.  Zmínil mimo jiné, 
že navrhoval, aby ředitelé příspěvkových organizací přednesli každoročně zprávu o 
činnosti na zastupitelstvu.

• Diskuze: Pavel Kroupa, Jiří Koreš, Zdeněk Bouše.

V 18:15 odchází František Řezáč.

6) Městská policie.

• Pavel Kroupa informoval o návrhu veřejnoprávní smlouvy mezi Nepomukem a 
Blovicemi o měření rychlosti městskou policií Blovice v Nepomuku.

• Do diskuze se zapojili Daniel Mareška, Jiří Koreš, Zdeněk Bouše a Pavel Kroupa.
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 ROZPOČET ZO SZ NEPOMUK NA ROK 2012

zůstatek z r. 2011 (1.1.2012)

příjmy

podíl z členských příspěvků

fundrising – dary od členů a příznivců
příjmy celkem

výdaje
provozní náklady 200 Kč
výdaje celkem 200 Kč

konečný zůstatek (31.12.2012)

saldo hospodaření

4 445 Kč

2 500 Kč

1 500 Kč
4 000 Kč

8 245 Kč

3 800 Kč



7) Místní poplatky, odvoz odpadu, vodné a stočné

• Proběhla diskuze k tématu, které se zúčastnili: Pavel Kroupa, Zdeněk Bouše, Jiří Koreš 
a Daniel Mareška. Zaznělo, že poplatky zdaleka nedosahují výše nákladů na likvidaci 
odpadu, proto by bylo populistické být proti jejich navýšení. Dále se vedla  diskuze o 
separaci odpadu a zavedení kontejnerů na bioodpad, což by vedlo k výraznému 
snížení objemu směsného odpadu a tedy i nákladů na jeho likvidaci.

8)  Kruhové objezdy u Sokolovny, Pyramidy a Normy
 

• Pavel Kroupa informoval o předložení našeho návrhu na zastupitelstvu a dalším vývoji 
celé kauzy. Oslovení dopravní experti (ing. Kalčík, ing. Nedvěd...) shledali na našem 
návrhu (pochopitelně) nedostatky. Dopravní řešení od AIP bylo ovšem hodnoceno 
ještě hůř. Náš projekt byl upraven dle obdržených podnětů a bude znovu prezentován 
na zastupitelstvu.

• Proběhla  rozprava za přispění všech zúčastněných..

9)   Různé
 

• Nikdo již neměl žádné příspěvky.

10)   Závěr
 

• Členská schůze ZO byla ukončena předsedajícím Jiřím Korešem v 19:17 hodin.

       Zapsal: ………………………………....                      Ověřil: …………………………………… 
                         Pavel Kroupa                                           Daniel Mareška   

Předsedající: …......................................
                    Jiří Koreš 
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